
Oświadczenie złożone 

przez senatora Artura Dunina 

na 38. posiedzeniu Senatu 

w dniu 17 marca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Przebudowa trasy w rejonie ul. Włókniarzy i ul. Srebrzyńskiej w Łodzi wzbudza duże zainteresowanie za-

równo łodzian, jak i internautów. W końcu jest to kluczowa inwestycja kolejowa, istotna nie tylko dla Łodzi, 

ale i dla całej Polski. Jednak w ostatnim czasie na różnych portalach internetowych pojawiła się informacja, 

że dwa odcinki tego samego toru nie połączyły się ze sobą, aby utworzyć spójną całość. W internecie pojawi-

ło się również wiele zdjęć, z których jasno wynika, że tory budowane z dwóch stron nie dość, że nie zeszły 

się ze sobą, to jeszcze są położone na różnych wysokościach. Wydaje się to wręcz nieprawdopodobne w dzi-

siejszych czasach, a jednak stało się to faktem. 

W związku z zaistniałą sytuacją chciałbym skierować do Pana Ministra następujące pytania: 

1. Jak to możliwe, że w dzisiejszych czasach doszło do tak absurdalnej sytuacji, w wyniku której „nie ze-

szły się ze sobą” tory kolejowe, które zostały również ułożone na różnych wysokościach? 

2. Czy było to działanie zamierzone? Jeśli tak, to jaki był jego cel? 

3. Po której stronie leży wina za tak rażącą pomyłkę budowlaną (projektową) i jakie konsekwencje zosta-

ną wyciągnięte wobec osób odpowiedzialnych za nią? 

4. Ile czasu potrwa doprowadzenie do poprawnego ułożenia torów kolejowych i jaki będzie koszt tego 

przedsięwzięcia? 

5. Jakie kroki zamierza podjąć Pan Minister, aby w przyszłości nie dochodziło do podobnych sytuacji? 
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